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Z á p i s n i c a 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gočove,  

 konaného  dňa 04.03.2022 

 v zasadačke Obecného úradu v Gočove  

 

       Program: 

 
1. otvorenie zasadnutia   

2. určenie zapisovateľa a overovateľov 

3. kontrola plnenia uznesení 

4. schválenie zápisu do kroniky obce za rok 2020 

5. schválenie rozpočtu obce na rok 2022 

6. schválenie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce 

7. žiadosť o odpredaj pozemkov 

8. rôzne 

9. diskusia 

10. schválenie uznesenia 

 

Prítomní poslanci OZ – podľa prezenčnej listiny, Júlia Bakošová, Ivan Fandák, Juraj 

Ivan, Ján Marciš, Jaroslav Polák  
 

Otvorenie previedol Ing. Milan Mlynár  - starosta obce. Za  overovateľov zápisnice 

určil Júliu Bakošovú a Juraja Ivana. 

Uznesenie č. XII - 60/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Gočove 

A)  k o n š t a t u j e,   ž e 

- obecné zastupiteľstvo v Gočove je uznášaniaschopné 

B) s c h v a ľ u j e 

 programu zasadnutia podľa priloženej pozvánky 

Uznesenie prijaté jednohlasne. Za – 5 (Bakošová, Fandák, Ivan, Polák, Marciš), 

zdržal sa – 0, proti – 0 

C) s c h v a ľ u j e 

- doplnenie programu o bod 

4a) Správa z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021 

5a) Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 
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Uznesenie prijaté jednohlasne. Za – 5 (Bakošová, Fandák, Ivan, Polák, Marciš) , 

zdržal sa – 0, proti – 0 

Uznesenie č. XII-  61/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Gočove 

 s c h v a ľ u j e 

A) Zápis do kroniky obce za rok 2020. Zápis do kroniky prečítala kronikárka obce 

Mgr. Mária Sklenárová 

    

Uznesenie č. XII-  62/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Gočove 

 b e r i e   n a v e d o m i e 

- správu z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021. Správu prečítala 

hlavná kontrolórka obce Andrea Bobríková  

Uznesenie prijaté jednohlasne. Za – 5 (Bakošová, Fandák, Ivan, Polák, Marciš) , 

zdržal sa – 0, proti – 0 

 

Uznesenie č. XII-  63/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Gočove 

  s c h v a ľ u j e  

A) rozpočet obce na rok 2022. Rozpočet bol prijatý ako vyvážený s rovnakými 

príjmami a výdavkami 

B) finančný príspevok vo výške 400 € Občianskemu združeniu Zachovanie 
pamiatky Jura Hronca so sídlom v Gočove č. 92. OZ požiadalo obec o schválenie 

príspevku na podujatie s názvom JURfest v rámci ktorého chcú skrášliť obecné 

priestory a prilákať návštevníkov do pamätnej izby Jura Hronca ako aj do obce. 

C) zámer predaja pozemkov č. 108/1 a 108/2 - orná pôda zapísané na LV 624 k.ú. 

Gočovo.  

zámer predaja nehnuteľného majetku zapísaného na LV  č. 624  k.ú. Gočovo, vo 

vlastníctve Obce Gočovo o veľkosti 1/1 k celku a to parcely registra E evidované : 

parc. č. 108/1 a 108/2 - orná pôda vo výmere 905 m
2
 a 370 m

2
 v k.ú. Gočovo pre 

žiadateľa Jána Fandáka, bytom Gočovo 15. 
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Ide o majetkovoprávne vysporiadanie nehnuteľnosti, ktoré Obec nevyužíva a ktoré 

nehnuteľnosti susedia s nehnuteľnosťami kupujúceho. Predmet  prevodu  bude 

účelnejšie využitý v prospech kupujúceho, starostlivosti o neho a jeho udržiavanie. Pri 

rozhodovaní o predaji pozemku boli prehodnotené všeobecné zákonné povinnosti 

hospodárenia s majetkom obce a verejné záujmy. 

Uznesenie prijaté jednohlasne. Za – 5 (Bakošová, Fandák, Ivan, Polák, Marciš) , 

zdržal sa – 0, proti – 0 

  V diskusii starosta obce informoval prítomných o: 

- úrovni vytriedenia odpadu v obci, ktorý bol v minulom roku 40,10 %.  

- vykonávaných pozemkových úpravách v našej obci  

- neschválení projektu na rekonštrukciu miestnej komunikácie. Výzvu na podávanie 

týchto projektov vyhlásilo Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie SR. Došlo nám oznámenie, že náš projekt nebol schválený 

 - prevode akcií Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. Košice, z účtu 

cenných papierov na listinnú formu. Keďže obce každý rok platia bankám nemalé 

finančné prostriedky za vedenie účtu cenných papierov, akcionári VVS , a.s. sa 

dohodli na tejto forme prevodu akcií, čím ušetrili samosprávam nemalé finančné 

prostriedky 

- súdnom spore vedenom na Okresnom súde v Rožňave, kde si Ing. Miloš Pukanský 

uplatňuje predkupné právo na pozemky pod miestnou komunikáciou 

- o neschválení projektu na odpočívadlo pri rozhľadni na Prielohu. Výzvu na 

podávanie projektov vyhlásil Košický samosprávny kraj v rámci programu Terra 

incognita, avšak náš projekt nebol úspešný z dôvodu nedostatku finančných 

prostriedkov určených na tento účel 

Poslanec Jaroslav Polák predniesol požiadavku na opravu lavičiek na ústrednom 

priestranstve obce, ktoré sú v zlom stave. 

Poslanec Ivan Fandák navrhol opravu zdroja vody pod miestnou časťou Hredy. 

Na záver starosta obce poďakoval všetkým za účasť a zasadanie Obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

V Gočove,  dňa 04.03.2022 

                                                                                                Ing. Milan Mlynár 

                                                                                                    starosta obce      

Overovatelia zápisnice: 

 

Júlia Bakošová    ................................................. 

 

Juraj Ivan         ............................................... 


